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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 9. KVĚTNA 2019 

 

přítomni 

dle prezenční listiny –  Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., 
Ing. Kamil Kraus, doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D., Ing. Radim Löwe, Ing. Václav Silovský, Ing. Zdeněk Keken, 
Ph.D., doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., Ing. Lukáš Gábor, prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., prof. Dr. Ing. František 
Kumhála, Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., Tomáš Orgoň, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., Ing. Irena Benešová, Ph.D., 
Ing. Petra Šánová, Ph.D., Bc. Radek Martiník, Ing. Radim Kotrba, Ph.D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., PaedDr. 
Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Jakub Erler 

prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., doc. Ing. Jiří Remeš, Ph.D., Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., Jana Immerová 

10:35 odchod prof. Müller 

omluveni: Ing. Jiří Velechovský, doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D.,  doc. Ing. Jiří Vojar, Ph.D., Bc. Tereza Kadeřábková, 
Ing. Viktor Kolář, Bc. Marek Vyjdák, doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Ing. Tomáš Kudera, Bc. Iva Bernáthová, 

program 

Kontrola zápisu 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování ke schválení zápisu z minulého zasedání AS ČZU 
pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

Studijní a zkušební řád pro studium v bakalářských a magisterských studijních 
programech České zemědělské univerzity v Praze  

 prorektor Remeš podrobně představil předkládaný materiál 

 legislativní komise doporučila předkládaný materiál AS ke schválení 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová, doc. Remeš, Ing. Kotrba, Ing. Votruba, prof. Müller, prof. Matula, 
prof. Sklenička, Ing. Mikšík, Mgr. Michálek 

 čl. 5 odst. 6 se doplňuje věta „v případě potřeby je možné vyžádat další průkaz 
totožnosti“; 

 v čl. 5 odst. 3 bude odstraněno v poslední větě opakující se „se“; 

 v čl. 9 odst. 4 „podle čl. 7“ nikoliv 6; 

 v čl. 11 odst. 1 „podle čl. 10“ nikoliv 9. 

 předseda AS ČZU si vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s navrženými úpravami souhlasí 

1.  Kontrola zápisu  

2. 

    
Studijní a zkušební řád pro studium v bakalářských a magisterských studijních programech                 
České zemědělské univerzity v Praze 
 

3.  Jmenování nových členů Disciplinární komise ČZU 

4.  Různé 
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 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném dokumentu včetně navržených změn: 
 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0  

> AS ČZU SCHVALUJE STUDIJNÍ A ZKUŠEBNÍ ŘÁD PRO STUDIUM V BAKALÁŘSKÝCH A MAGISTERSKÝCH STUDIJNÍCH 

PROGRAMECH ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE 
 

 Jmenování nových členů Disciplinární komise ČZU  

 předseda AS ČZU informoval o návrhu nových členů disciplinární komise ČZU 

 navrženi byli: Jan široký, Tomáš Borecký 
pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0    

> AS ČZU VYJÁDŘIL PŘEDBĚŽNÝ SOUHLAS KE JMENOVÁNÍ NOVÝCH ČLENŮ DISCIPLINÁRNÍ KOMISE ČZU JANA 

ŠIROKÉHO A TOMÁŠE BORECKÉHO 
 

Různé 

 rektor pozval předsednictvo AS ČZU a předsedy pracovních komisí AS ČZU na debatu ohledně metodiky 
rozpočtu, která se bude konat dne 20. 5. 2019 v 13:00 h v budově rektorátu v 7. patře 

 předseda AS ČZU informoval o vyjádření paní kvestorky ohledně snížení jídel v menze, ke kterému došlo 
v souvislosti s nespotřebováním velkého množství jídla (cca 0,5 t bioodpadu/měsíčně); předseda AS 
ČZU požádal o možnost vystoupení předsedkyně stravovací komise – Jany Immerové 
pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

 Jana Immerová informovala o důvodech, které vedly ke snížení počtu jídel a o nereálnosti nabízet 
bezlepkové jídlo, dále informovala o úvahách o zrušení nabízených večeří či oddělení menzy pro 
studenty a pro zaměstnance ČZU, představila plán stravovacího dotazníku  

                 v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba, prof. Müller, Ing. Benešová, Mgr. Michálek, prof. Matula 

 předseda AS ČZU vznesl návrh na zvolení zástupce z řad AS do stravovací komise 

 pro: 17; proti: 0; zdržel se: 6 

> AS ČZU VYJÁDŘIL SOUHLAS S NÁVRHEM NA ZVOLENÍ ZÁSTUPCE Z ŘAD AS DO STRAVOVACÍ KOMISE 
 zástupcem do stravovací komise byl nominován: Bc. Václav Silovský 

pro: 22; proti: 0; zdržel se: 1 

 návrh na zvolení zástupce z řad AS ČZU do stravovací komise bude předsedou AS ČZU projednán s paní 
kvestorkou 
 

 předseda AS ČZU informoval o požadavku Rady vysokých škol, která si vyžádala informace o ubytování 
a stravování studentů 
v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová, Mgr. Michálek 
 

 předseda AS ČZU informoval o setkání předsedů AS  v Jihlavě, které proběhlo 11. 4. 2019, z jednání bylo 
zřejmé, že dochází k určité diferenciaci názorů zástupců velkých univerzit vůči představitelům menších 
univerzit a VŠ. Na setkání opět zaznělo, že Metodika 2017+ nemá sloužit k rozdělování finančních dotací 
na univerzity. Žádná z VŠ neuplatňuje principy Metodiky 2017+ směrem k rozdělování financí dovnitř 
univerzity (UK se o to pokusila a je to nereálné). Diskutován byl dále přesun vysokých škol pod kontrolu 
NKU a případná novela VŠ zákona. 
 

 prof. Matula vznesl dotaz na problém se zrušením e-mailové schránky odcházejících studentů 
spolupracujících na publikacích 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba, který projedná případné řešení se zástupci OIKT 
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Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast na AS ČZU a pozval na další setkání AS, které se uskuteční 13. 6. 2019 
od 9:00 hodin. 

 

  Ing. ZDENĚK VOTRUBA, Ph.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


